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Hierbij presenteer ik het jaarverslag van de
Bernardus van Bockxmeerschool.

 In dit jaarverslag kijken we terug op het
schooljaar 2023-2024. Ik benoem een

aantal verplichte onderdelen. Tevens is er
een overzicht van de stand van zaken

betreffende een aantal ontwikkeldoelen.
 Heeft u vragen naar aanleiding van dit

verslag? Neem contact met mij op. 

Gonny van Zelm, schoolleider



evaluatie

Algemeen
We hebben gekozen voor een nieuw kind-

volgsysteem en dit jaar hebben we IEP
geïmplementeerd.

IEP staat voor Inzicht in Eigen Profiel. Naast
de gebruikelijke startprobleempjes werkt het

heel fijn.
Dit jaar hebben we voor scholing gekozen

om het thematisch onderwijs weer eens
onder de loep te nemen. We hebben een
hernieuwde visie neergezet en zijn nog

onderweg naar een rode draad en
doorlopende leerlijn.

De scholing voor bewegend rekenen zal ook
komend schooljaar een vervolg krijgen.

De jaarlijkse update voor BeweegWijs voor
het team is altijd een succes en inspirerend.
Gonny heeft de Leergang Deep Democracy

met succes afgerond. De Leergang
coachend leiderschap voor Naomi ging niet

door vanwege te weinig aanmeldingen. 
De coachingsdagen met een reflectieve

vergadering hebben de KC’ers dit jaar zelf
opgepakt en levert iedere keer weer veel
voldoening op. Met het team samen een

verdiepingsslag maken op onderwijsinhoud
en didactiek is het echte teamleren!

Leerkrachten
Met de inzet van de plusleerkrachten Marijke

en Ivana hebben we dit schooljaar ons
onderwijs volledig kunnen continueren. Daarbij

moet worden opgemerkt dat in bijzondere
situaties we een beroep op meerdere collega’s
van ons team konden doen en dat we met veel

flexibiliteit en inzet iedere keer weer een
oplossing konden bieden. Daar zijn we trots

op!
Helaas was er veel en langdurig uitval: drie

collega’s moesten voor langere periode
vervangen worden. Om tot een goede

vervanging te komen moest er zelfs een keuze
worden gemaakt om een ambulante dag van

de kwaliteitscoördinator langdurig in te
leveren. Haar werkzaamheden zijn onder de

andere managementteamleden verdeeld. We
konden ook een leerkracht van buitenaf

aantrekken om het voor de groep rond te
maken. Voor een andere groep hadden we de

inzet van de LIO stagiaire die we konden
inzetten tot ieders tevredenheid. In het geval
van de onderwijsassistent hebben we ervoor
gekozen om deze niet te vervangen en de

werkzaamheden met de andere
onderwijsassistenten en plusleerkrachten op te

lossen.



evaluatie

Door langdurige uitval is het nieuw
aangelegde rekenplein minimaal bezocht,
het blijkt dat implementatie echt nodig is!

Daar steken we komend jaar opnieuw op in!
Het vertrek van Ivana maakte het mogelijk

om onze twee LIO stagiaires een aanbod te
kunnen doen. 

Alima, onderwijsassistent, heeft de
pensioengerechtigde leeftijd bereikt. Zij

blijft als vrijwilliger onze school
ondersteunen

Leerlingen
De pilot om samen te werken met het

inclusie-team van Parlan om preventief te
kunnen insteken op versterking van sociaal-

emotioneel gedrag is abrupt gestopt per
januari. De Gemeente wilde het niet meer
financieren, waardoor de kosten voor het

onderwijs te hoog werden om zelf te
dragen. Ons inziens een gemiste kans in

voorbereiding op inclusief onderwijs.
Gedurende het jaar bleek een groep wat

meer ondersteuning nodig te hebben en dat
is met de inzet van de plusleerkrachten

vormgegeven. Samen met tips van “Zien in 

de klas” (organisatie die het onderwijs
ondersteunt) en regelmatige communicatie
(ook met ouders) hebben we dit als school

gedragen.

Huisvesting
Het meubilair is voor de bovenbouw aangevuld

met nieuwe leerlingen setjes. De kantoren
hebben nieuwe en verstelbare bureaus voor

een actieve houding. De kleine ruimtes hebben
nieuwe tafels en krukjes. Voor alle

personeelsleden zijn er nieuwe bureaustoelen
aangeschaft.

In de zomervakantie zal er groot onderhoud
worden uitgevoerd: aanbrengen dubbel glas,
kozijnen vervangen, schilderwerk, radiatoren
vervangen, een kleuter terras aanleggen en

looppaden achter de school en nog meer. De
teamkamer zal een upgrade krijgen.

In verband met vernielingen en ongewenst
bezoek zijn er camera’s (alleen werkzaam

buiten schooltijd) rond de school aangebracht
en extra verlichting. Het effect is al gebleken.
Groep 8 heeft de musical kunnen opvoeren op

de locatie van de OSG.
Het zomerfeest vormde ook dit jaar weer een

geweldige afsluiting van het schooljaar.





CORONA en GEVOLGEN

Het NP Onderwijs is er voor herstel
en ontwikkeling van het onderwijs

tijdens en na corona.

Afgelopen jaar hebben we de
subsidie van NPO op kunnen maken.

Dat betekent dat we een beperkt
aantal zaken uit het plan konden

continueren. Dit was vooral gericht
op de extra handen in de klas door

onderwijsassistenten.
We zullen komend jaar dus weer

terug moeten naar wat we uit het
reguliere budget kunnen betalen.
Gelukkig was er een natuurlijke

afvloeiing (pensioen) zodat er geen
gedwongen ontslag ontstond.

 

 

KWALITEIT
 Ter borging zijn lopende processen

ondergebracht in documenten
Kwaliteitskaders. Deze worden door

de werkgroepen, schoolleider en
specialisten jaarlijks geëvalueerd.

PERSPECTIEF OP SCHOOL (POS) 
Dit document is in september

bijgesteld en zichtbaar in Scholen op
de kaart.



Keuringen uitgevoerd

 Speeltoestellen, speellokaal,
 blusmaterialen,

ontruimingsinstallatie 
DCI, 

herinspectie
 brandveiligheid

Risico inventarisatie &
evaluatie 

We maken gebruik van het
instrument van Arbomeester.

Checks zijn besproken 
in de MR

Ontruimingen

 Aangekondigd 
één

 Onaangekondigd met
brandweer

één.

BHV 
BHV-ers Fabian, Salim,
Marinella, Naomi, Mark,

Anita, Marjan, Carla

 Ontruimingsleider 
Carla Druijf

Welzijnscheck

Deze is niet 
afgenomen .

Ongevallen 
registratie 

Eén ongeval met letsel 
in de speelzaal en één

ongeval met letsel
in de gymzaal en één
 ongeval met letsel 

buiten.



VAKMANSCHAP 

De inspiratiedag van de ICU groep van Penta op 10
oktober werd gestart op de locatie "De Kreek" en

de middag stond op eigen locatie de
implementatie van het LVS IEP op het programma.

Op 13 november '23 was het vervolg van het
Bewegend rekenen met BeweegWijs.

BeweegWijs heeft de workshop op 10 januari
aangeboden.

Op 22 januari  vond de scholing plaats o.l.v.
Marjolein van der Klooster gericht op thematisch

onderwijs en onze visie hierop op het Pentakantoor.

De tweede scholing m.b.t. thematisch onderwijs
was op 16 februari  o.l.v. Tessel van der Linde op

eigen locatie. Zij verzorgde ook de derde scholing
op 26 juni.

Op 30 november vond de coachingsdag met
reflectieve vergadering plaats o.l.v. Marjolein van

der Klooster.Op 12 maart was de tweede
coachingsdag met reflectieve vergadering onder

leidng van onze KC'ers.

COMMUNICATIE
 De ouderapp KWIEB is volledig ingeburgerd en ouders

ontvangen regelmatig een update over wat er in de
klassen gebeurt.

 Vanuit de schooleiding is er niet meer wekelijks een
update van schoolse zaken na feedback van ouders dat

zij veel berichten uit de school ontvangen.

Er zijn vastgestelde momenten dat de ouders welkom zijn
in de school (in de week voor of na een vakantie). In

november en mei zijn er meekijkdagen geweest, waarbij
ouders in de klas ook lessen konden bijwonen.



B E W E E G W I J S  

U I T  E I G E N  B U D G E T  I S  D E

B E W E E G W I J S - I N S T R U C T I E

D O O R  T R A I N E R S

G E D E E L T E L I J K  I N G E Z E T ,  D I T

W O R D T  A A N G E V U L D  M E T  D E

I N Z E T  V A N  D E

P L U S L E E R K R A C H T

NPO SUBSIDIE  (RESTANT)

INZET  VAN

ONDERWIJSASSISTENTEN EXTRA:

DOEL:  PERSOONLIJKE  FEEDBACK

VOOR DE  LEERL INGEN EN

PERSOONLIJK-  OF

GROEPSBEGELEID ING.

RAPPORTFOLIO 

MIJNRAPPORTFOLIO WORDT GEBRUIKT OM DE VOORTGANG EN DE
DOELEN VAN DE LEERLINGEN TE BEWAKEN. 

NA FEEDBACK VAN OUDERS IS DE WEERGAVE BEKNOPTER
GEWORDEN.

SUBSIDIE VAN DE GEMEENTE

DE CREATIEVE VRIJDAGMIDDAG-ACTIVITEITEN IN DE ZAAGTAND SAMEN
MET DE LEERLINGEN VAN HET FLUITSCHIP WORDEN VANUIT DE GEMEENTE

GESUBSIDIEERD. HET DOEL HIERVAN IS OM DE BREDE SCHOOL GEDACHTE
VORM TE GEVEN EN MEER SOCIALE SAMENHANG IN DE WIJK TE CREEREN.

ONZE SCHOOL IS GEEN AFSPIEGELING VAN DE WIJK.

NPO SUBSIDIE VIA DE GEMEENTE

INZET: SCHOOLJUDO 
DOEL: DISCIPLINE EN BEHEERSING LEREN, ZODAT DE LEERLINGEN BETERE KEUZES IN

HET LEVEN KUNNEN MAKEN.



RESULTATEN EINDTOETS

Ook afgelopen schooljaar is er voldaan
aan de wettelijke vereisten 1F en 1S/2F

van de doorstroomtoets. De
schoolscore is 83,4 en het landelijk
gemiddelde is 78,0. Wij scoren het

hoogst met rekenen. Wij zijn tevreden
over de resultaten en we verwachten

ook komend schooljaar zo hoog te
scoren.

VERWIJZINGEN 
S(B)O 

Er is géén TLV 
(toelaatbaarheidsverklaring) 

aangevraagd voor 
toelating tot het 

SVO.

SCHORSEN & 
VERWIJDEREN

 Er zijn geen schorsingen 
of verwijderingen 

geweest.

KLACHTENREGISTRATIE/
VERTROUWENSPERSONEN 

Er zijn geen klachten ingediend via
onze procedure. De

vertrouwenspersonen zijn niet
benaderd.



TEVREDENHEIDSONDERZOEK & VEILIGHEIDSBELEVING ONDER KINDEREN

 In november 2023 vulden alle leerlingen van groep 6 t/m 8 een vragenlijst van VENSTERS in.
Dit laat ons zien hoe tevreden leerlingen zijn over de school. We lezen er ook hoe het gesteld
is met de sociale veiligheid van onze leerlingen. De rapportage is te vinden op Scholen op de

kaart. Vensters stuurt de rapportage direct door naar de inspectie van onderwijs, waarmee we
voldoen aan de wettelijke verplichting.

Het leerlingenonderzoek is besproken met team en MR.

BURGERSCHAP

 Twee teamleden hebben
een stand van zaken

gepresenteerd aan het
team. Zij monitoren het

aanbod. 
Er is gekozen voor het

werken met KWINK. Dit is
een methode voor sociaal
emotionele vorming met

veel aandacht voor
burgerschap.

WETENSCHAP &
TECHNIEK en

CULTUUR

Binnen het thematisch
werken zal W&T en

cultuur een bewuste
plek krijgen m.b.t. het

aanbod. 
Het PET event is

bezocht door groep 7.


